
 

 

 
 

У К Р А Ї Н А 

 

МІСЬКА РАДА МІСТА КРОПИВНИЦЬКОГО 

 

П Р О Т О К О Л  №  19 

засідання постійної комісії  Міської ради міста Кропивницького 

з питань охорони здоров’я, освіти, культури, молоді і спорту  

та соціальної політики 

 

від 18 травня 2018 року м. Кропивницький 

 
 Голова комісії: Гамальчук М.П. 

 

 

 Присутні члени комісії: Волкожа Т.П. – секретар комісії, Артюх О.І., 

Ніжнікова А.О., Колісніченко Р.М. 

 

 

 Відсутні члени комісії: Матяшова Л.П. – заступник голови комісії 

 

 

 Запрошені: 

 

Костенко Л.Д. - начальник управління освіти 

Міської ради міста Кропивницького 

 

Вовк Ю.М. – начальник управління соціальної 

підтримки населення Міської ради міста 

Кропивницького 

 

Макарук О.О. - начальник управління охорони 

здоров’я Міської ради міста Кропивницького 

 

Назарець А. Ф. - начальник відділу культури і 

туризму Міської ради міста Кропивницького 

  

 

 Присутні: Кушнєрова К.В. - автор петицій, громадський 

діяч “Батьківська рада Кропивницького” 

 

Дрига П.В. - громадський діяч, ініціативне 

батьківство 

 

Дрига Л.Г. - громадський діяч, ініціативне 

батьківство 

 



2 

    

 

Война Г.Г. - директор КЗ “Навчально-

виховного об’єднання” спеціалізований 

загальноосвітній навчальний заклад школи    І 

ступеня “Гармонія” - гімназія                        ім. 

Т.Г. Шевченка - центр позашкільного 

виховання “Контакт” Кіровоградської міської 

ради Кіровоградської області” 

 

представники засобів масової інформації 

 

Порядок денний: 

 
 

1. Про розгляд електронної петиції від 14.05.2018 щодо збереження 

поділу класу на групи при вивченні навчального предмета “Українська мова” в 

закладах загальної середньої освіти міста Кропивницького (автор петиції 

Кушнєрова Катерина Вікторівна) 

Доповідає: Костенко Л.Д. - начальник управління освіти 

Міської ради міста Кропивницького 

 

            2. Про розгляд електронної петиції від 14.05.2018 щодо збереження 

поділу класу на підгрупи при вивченні іноземних мов в закладах загальної 

середньої освіти міста Кропивницького (автор петиції Кушнєрова Катерина 

Вікторівна) 

Доповідає: Костенко Л.Д. - начальник управління освіти 

Міської ради міста Кропивницького 

 

 3. Про розгляд електронної петиції від 18.05.2018 щодо збереження 

поділу класу на підгрупи при вивченні навчального предмета “Трудове 

навчання” в закладах загальної середньої освіти міста Кропивницького  (автор 

петиції Кушнєрова Катерина Вікторівна) 

Доповідає: Костенко Л.Д. - начальник управління освіти 

Міської ради міста Кропивницького 

 

            4. Про розгляд електронної петиції від 18.05.2018 щодо збереження 

фінансування для формування груп продовженого дня для початкової школи в 

закладах загальної середньої освіти міста Кропивницького (автор петиції 

Кушнєрова Катерина Вікторівна) 

Доповідає: Костенко Л.Д. - начальник управління освіти 

Міської ради міста Кропивницького 

 

 5. Про погодження проекту рішення міської ради № 1874 “Про 

затвердження Положення про конкурс на посаду керівника закладу загальної 

середньої освіти міста Кропивницького” 
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Доповідає: Костенко Л.Д. - начальник управління освіти 

Міської ради міста Кропивницького 

 

 6. Про погодження проекту рішення міської ради № 1869 “Про 

внесення змін до Заходів щодо реалізації Комплексної програми підтримки 

учасників антитерористичної операції в східних областях України та членів їх 

сімей на 2017-2019 роки, затверджених рішенням Міської ради міста 

Кропивницького від 17 січня 2018 року № 759”( зі змінами) 

Доповідає: Вовк Ю.М. – начальник управління 

соціальної підтримки населення Міської 

ради міста Кропивницького 

 

 7. Про погодження проекту рішення міської ради № 1870 “Про 

виділення коштів на відшкодування додаткових витрат для проведення 

поминального обіду” 

Доповідає: Вовк Ю.М. – начальник управління 

соціальної підтримки населення Міської 

ради міста Кропивницького 

 

 8. Про погодження проекту рішення міської ради № 1836 “Про 

перейменування Кіровоградської дитячої художньої школи імені 

О.О.Осмьоркіна та затвердження Статуту ХУДОЖНЬОЇ ШКОЛИ ІМЕНІ 

О.О.ОСМЬОРКІНА МІСТА КРОПИВНИЦЬКОГО у новій редакції” 

Доповідає: Назарець А. Ф. - начальник відділу культури 

і туризму Міської ради міста 

Кропивницького 

 

 9. Про погодження проекту рішення міської ради № 1837 “Про 

перейменування Кіровоградської дитячої школи мистецтв та затвердження 

Статуту ДИТЯЧОЇ ШКОЛИ МИСТЕЦТВ МІСТА КРОПИВНИЦЬКОГО у 

новій редакції” 

Доповідає: Назарець А. Ф. - начальник відділу культури 

і туризму Міської ради міста 

Кропивницького 

 

10. Про погодження проекту рішення міської ради № 1838 “Про 

перейменування Кіровоградської музичної школи № 1 ім. Г.Г.Нейгауза та 

затвердження Статуту МУЗИЧНОЇ ШКОЛИ № 1 ІМ. Г.Г.НЕЙГАУЗА МІСТА 

КРОПИВНИЦЬКОГО у новій редакції” 

Доповідає: Назарець А. Ф. - начальник відділу культури 

і туризму Міської ради міста 

Кропивницького 
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 11. Про погодження проекту рішення міської ради № 1839 “Про 

перейменування КЗ “Кіровоградська музична школа № 2 ім. Ю.С.Мейтуса” та 

затвердження Статуту КЗ “МУЗИЧНА ШКОЛА № 2 ІМ. Ю.С.МЕЙТУСА 

МІСТА КРОПИВНИЦЬКОГО” у новій редакції” 

Доповідає: Назарець А. Ф. - начальник відділу культури 

і туризму Міської ради міста 

Кропивницького 

 

 12. Про погодження проекту рішення міської ради № 1840 “Про 

перейменування Кіровоградської музичної школи № 3 та затвердження 

Статуту МУЗИЧНОЇ ШКОЛИ № 3 МІСТА КРОПИВНИЦЬКОГО у новій 

редакції” 

Доповідає: Назарець А. Ф. - начальник відділу культури 

і туризму Міської ради міста 

Кропивницького 

 

 13. Про погодження проекту рішення міської ради № 1841 “Про 

перейменування Кіровоградської музичної школи № 4 та затвердження 

Статуту МУЗИЧНОЇ ШКОЛИ № 4 МІСТА КРОПИВНИЦЬКОГО у новій 

редакції” 

Доповідає: Назарець А. Ф. - начальник відділу культури 

і туризму Міської ради міста 

Кропивницького 

 

 14. Про погодження проекту рішення міської ради № 1842 “Про 

перейменування Кіровоградської міської централізованої бібліотечної системи 

та затвердження Статуту МІСЬКОЇ ЦЕНТРАЛІЗОВАНОЇ БІБЛІОТЕЧНОЇ 

СИСТЕМИ МІСТА КРОПИВНИЦЬКОГО у новій редакції” 

Доповідає: Назарець А. Ф. - начальник відділу культури 

і туризму Міської ради міста 

Кропивницького 

 

 15. Про погодження проекту рішення міської ради № 1843 “Про 

перейменування комунального закладу “Кіровоградський міський 

літературно-меморіальний музей І.К.Карпенка-Карого” та затвердження 

Статуту КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ “ЛІТЕРАТУРНО-МЕМОРІАЛЬНИЙ 

 МУЗЕЙ І.К.КАРПЕНКА-КАРОГО МІСТА КРОПИВНИЦЬКОГО” у новій 

редакції” 

Доповідає: Назарець А. Ф. - начальник відділу культури 

і туризму Міської ради міста 

Кропивницького 
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 16. Про погодження проекту рішення міської ради № 1844 “Про 

перейменування Кіровоградського музею музичної культури  та затвердження 

Статуту КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ “КРОПИВНИЦЬКИЙ МУЗЕЙ 

МУЗИЧНОЇ КУЛЬТУРИ ІМ. К.ШИМАНОВСЬКОГО” у новій редакції” 

Доповідає: Назарець А. Ф. - начальник відділу культури 

і туризму Міської ради міста 

Кропивницького 

 

 17. Про погодження проекту рішення міської ради № 1845 “Про 

перейменування комунального закладу “Кіровоградський художньо-

меморіальний музей О.О.Осмьоркіна” та затвердження Статуту 

КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «ХУДОЖНЬО-МЕМОРІАЛЬНИЙ МУЗЕЙ 

О.О.ОСМЬОРКІНА” у новій редакції” 

Доповідає: Назарець А. Ф. - начальник відділу культури 

і туризму Міської ради міста 

Кропивницького 

 

   18. Про погодження проекту рішення міської ради № 1880 “Про 

внесення змін до рішення Міської ради міста Кропивницького від 24 квітня 

2018 року № 1595 “Про припинення комунального закладу “Амбулаторія 

загальної практики-сімейної медицини» шляхом перетворення (реорганізації) 

у комунальне некомерційне підприємство” 

Доповідає: Макарук О.О. - начальник управління 

охорони здоров’я Міської ради міста 

Кропивницького 

 

   19. Про погодження проекту рішення міської ради № 1881 “Про 

внесення змін до рішення Міської ради міста Кропивницького від 24 квітня 

2018 року № 1596 “Про припинення комунального закладу “Центр первинної 

медико-санітарної допомоги № 1 м. Кіровограда” шляхом перетворення 

(реорганізації) у комунальне некомерційне підприємство” 

Доповідає: Макарук О.О. - начальник управління 

охорони здоров’я Міської ради міста 

Кропивницького 

 

   20. Про погодження проекту рішення міської ради № 1882 “Про 

внесення змін до рішення Міської ради міста Кропивницького від 24 квітня 

2018 року № 1597 “Про припинення комунального закладу “Центр первинної 

медико-санітарної допомоги № 2 м. Кіровограда” шляхом перетворення 

(реорганізації) у комунальне некомерційне підприємство” 

Доповідає: Макарук О.О. - начальник управління 

охорони здоров’я Міської ради міста 

Кропивницького 
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   21. Про погодження проекту рішення міської ради № 1883 “Про 

продовження терміну дії Програми “місцевих стимулів для працівників 

охорони здоров’я” 

Доповідає: Макарук О.О. - начальник управління 

охорони здоров’я Міської ради міста 

Кропивницького 

  

 22.  Про розгляд листа від 16.05.2018 № 961 - 02  головного лікаря 

КЗ “Центр первинної медико-санітарної допомоги № 1 м. Кіровограда” 

Свириденка Л.А. щодо виділення додаткових коштів для виготовлення 

проектно-кошторисної документації на капітальний ремонт приміщення 

гаражу по вулиці Миколи Левитського, 71/24 (додається). 

Доповідає: Макарук О.О. - начальник управління 

охорони здоров’я Міської ради міста 

Кропивницького 

 

 23. Про розгляд клопотання лікаря УЗД КЗ “Поліклінічне 

відділення” Кушніра Ю.В щодо придбання кардіологічного датчика до УЗ 

апарату для обстеження серця хворим на кардіологічну паталогію (додається). 

Доповідає: Макарук О.О. - начальник управління 

охорони здоров’я Міської ради міста 

Кропивницького 

 

 

1. СЛУХАЛИ: 

  Костенко Л.Д., яка ознайомила присутніх з електронною петицією від 

14.05.2018 щодо збереження поділу класу на групи при вивченні  навчального 

предмета “Українська мова” в закладах середньої освіти міста Кропивницького 

(автор петиції Кушнєрова Катерина Вікторівна) та зазначила, що не міська 

влада заблокувала підняті питання у петиціях та повідомила, що управління 

освіти робить все можливе для вирішення цих проблемних питань: зверталися 

та повідомляли обласну раду,  направили листи  до Верховної ради України, 

Кабінету Міністрів України (Гройсману В.Б.), Міністерству освіти і науки 

України (Гриневичу Л.М.) щодо виділення додаткових коштів  (68 млн. грн.) з 

державного бюджету на  галузь “Освіта” місту Кропивницькому,  але до цього 

часу відповіді не отримали. 
 

ВИСТУПИЛИ: 
 

Кушнєрова К.В., яка повідомила, що  громадські діячі “Батьківської 

ради” будуть продовжувати звертатись в усі інстанції для вирішення цієї та 

інших проблем, зазначених у петиціях, адже поділ  класу на групи при вивченні 

державної мови  є обов’язковим незалежно від середньої наповнюваності учнів 

навчального закладу та для забезпечення належних умов для вивчення 
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української мови як державної, з урахуванням того, що ЗНО з української мови 

складає 100%  учнів. 
 

      В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії, Костенко Л.Д. та 

Кушнєрова К.В. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 

1. Підтримати петицію щодо збереження поділу класу на підгрупи при 

вивченні навчального предмета “Українська мова” в закладах загальної 

середньої освіти міста Кропивницького. 

2. Доручити управлінню освіти Міської ради міста Кропивницького 

спільно з фінансовим управлінням Міської ради міста Кропивницького 

опрацювати дану петицію стосовно виділення коштів для збереження поділу 

класу на підгрупи при вивченні навчального предмета “Українська мова” в 

закладах загальної середньої освіти міста Кропивницького  та винести на 

розгляд сесії Міської ради міста Кропивницького. 

3. Доручити управлінню освіти Міської ради міста Кропивницького 

підготувати та направити звернення до Президента України від управління 

депутатів даної постійної комісії та депутатів міської ради  щодо виділення 

додаткових коштів (68 млн. грн.) з державного бюджету на галузь “Освіта” 

місту Кропивницькому. 

                                     Результати голосування: 

„за” – 5 (одноголосно). 

Рішення прийнято. 

2. СЛУХАЛИ: 

 

          Костенко Л.Д., яка ознайомила присутніх з електронною петицією            

від 14.05.2018 щодо збереження поділу класу на підгрупи при вивченні 

іноземних мов  в  закладах загальної середньої освіти міста Кропивницького 

(автор петиції Кушнєрова Катерина Вікторівна) та зазначила, що поділ класу 

на групи при вивченні іноземних мов регламентується Порядком поділу класів 

на групи при вивченні окремих предметів у загальноосвітніх навчальних 

закладах, затвердженого наказом МОН України від 20.02.2002 № 128 і 

здійснюється у відповідності до нормативів. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кушнєрова К.В., яка зазначила, що   це  питання є також важливим і поділ 

класу є теж  обов’язковим, тому необхідно  зберегти поділ класу на підгрупи 

при вивченні іноземних мов  в  закладах загальної середньої освіти міста 

Кропивницького для кращого засвоєння складного предмету та 

індивідуального підходу до кожного учня. Тому що на даний момент 

іноземнімови є пріоритетними предметом у зв’язку з Євроінтеграцією України. 
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В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії, Костенко Л.Д. та 

Кушнєрова К.В. 

 

ВИРІШИЛИ: 

  1. Підтримати петицію щодо збереження поділу класу на підгрупи 

при вивченні іноземних мов в закладах загальної середньої освіти міста 

Кропивницького. 

 2. Доручити управлінню освіти Міської ради міста Кропивницького 

спільно з фінансовим управлінням Міської ради міста Кропивницького 

опрацювати дану петицію стосовно виділення коштів для збереження поділу 

класу на підгрупи при вивченні іноземних мов в закладах загальної середньої 

освіти міста Кропивницького та винести на розгляд сесії Міської ради міста 

Кропивницького. 

  3. Доручити управлінню освіти Міської ради міста Кропивницького 

підготувати та направити звернення  до Президента України від управління та 

депутатів Міської ради міста Кропивницького щодо виділення додаткових 

коштів (68 млн. грн.) з державного бюджету на галузь “Освіта” місту 

Кропивницькому. 

 

Результати голосування: 

„за” – 5 (одноголосно). 

Рішення прийнято. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

   Костенко Л.Д., яка ознайомила присутніх з електронною петицією від 

18.05.2018 щодо збереження поділу класу на підгрупи при вивченні 

навчального предмета “Трудове навчання” в закладах загальної середньої 

освіти міста Кропивницького (автор петиції Кушнєрова Катерина 

Вікторівна). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Кушнєрова К.В., яка звернулась з проханням до членів комісії зберегти 

поділ класів  на підгрупи при  вивченні навчального предмета “Трудове 

навчання”,  так як матеріальна база загальноосвітніх шкіл міста не передбачає 

навчання одночасно 25-35 учнів, а також поділ учнів за статтю та повідомила, 

що технічне забезпечення кабінетів для трудового навчання розраховане лише 

на пів-класу  та за статтю. Тому звернула увагу присутніх, що такий поділ є 

обов’язковим для збереження правил техніки безпеки під час навчального 

процесу та зазначила, що без збереження поділу класу за статтю, при вивченні 

навчального предмета “Трудове навчання”,  неможливо виконувати навчальну 

програму затверджену МОН. 
 

  В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії, Костенко Л.Д. та 

Кушнєрова К.В. 
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ВИРІШИЛИ: 

  1. Підтримати петицію щодо збереження поділу класу на підгрупи 

при вивченні навчального  предмета “Трудове навчання” в закладах загальної 

середньої освіти міста Кропивницького. 

 2. Доручити управлінню освіти Міської ради міста Кропивницького 

спільно з фінансовим управлінням Міської ради міста Кропивницького 

опрацювати дану петицію стосовно виділення коштів для збереження поділу 

класу на підгрупи при вивченні предмета “Трудове навчання” в закладах 

загальної середньої освіти міста Кропивницького та винести на розгляд сесії 

Міської ради міста Кропивницького.. 

  3. Доручити управлінню освіти Міської ради міста Кропивницького 

підготувати та направити звернення  до Президента України від управління та 

депутатів Міської ради міста Кропивницького щодо виділення додаткових 

коштів (68 млн. грн.) з державного бюджету на галузь “Освіта” місту 

Кропивницькому. 

Результати голосування: 

„за” – 5 (одноголосно). 

Рішення прийнято. 
 

4. СЛУХАЛИ: 

  Костенко Л.Д., яка ознайомила присутніх з електронною петицією 

від 18.05.2018 щодо збереження фінансування для формування груп 

продовженого дня для початкової школи в закладах загальної середньої освіти 

міста Кропивницького (автор петиції Кушнєрова Катерина Вікторівна) та 

повідомила, що групи продовженого дня відкриваються в кожному 

навчальному закладі, в залежності від кількості бажаючих відвідувати групу, з 

1 вересня поточного року і функціонують протягом навчального року. 

Фінансування груп продовженого дня здійснюється за кошти засновника та за 

інші кошти, не заборонені законодавством. Отже, кількість груп, що 

відкриватиметься в закладах з 1 вересня буде залежать від обсягів 

фінансування витрат на  дані цілі з  місцевого бюджету та кількість бажаючих 

осіб відвідувати групи продовженого дня за власні кошти.    

 Відвідування груп дітьми пільгових категорій буде профінансовано за 

кошти місцевого бюджету. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Кушнєрова К.В., яка   звернулась   з   проханням   до   членів   комісії 

посприяти   у   вирішенні   питання   та    не   скорочувати  фінансування груп 

 продовженого дня в закладах загальної середньої освіти міста Кропивницького 

і звернула увагу присутніх на те, що більшість батьків учнів початкової школи 

не спроможні оплачувати перебування дитини в групі продовженого дня через 

низький рівень доходів населення. Внаслідок чого учні молодшого шкільного 

віку можуть залишитися без нагляду, що суперечить законодавству України. 
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     В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії, Костенко Л.Д. 

та Кушнєрова К.В. 

 

ВИРІШИЛИ: 

  1. Підтримати петицію щодо збереження фінансування для 

формування груп продовженого дня для початкової школи в закладах загальної 

середньої освіти міста Кропивницького. 

  2. Доручити управлінню освіти Міської ради міста Кропивницького 

спільно з фінансовим управлінням Міської ради міста Кропивницького 

опрацювати дану петицію стосовно виділення коштів щодо збереження 

фінансування для формування груп продовженого дня для початкової школи в 

закладах загальної середньої освіти міста Кропивницького та винести на 

розгляд сесії Міської ради міста Кропивницького. 

  3. Доручити управлінню освіти Міської ради міста Кропивницького 

підготувати та направити звернення  до  Президента України від управління та 

депутатів Міської ради міста Кропивницького щодо виділення додаткових 

коштів (68 млн. грн.) з державного бюджету на галузь “Освіта” місту 

Кропивницькому. 

         Результати голосування: 

„за” – 5 (одноголосно). 

Рішення прийнято. 

  

5. СЛУХАЛИ: 

          Костенко Л.Д., яка ознайомила присутніх з проектом рішення міської 

ради № 1874 “Про затвердження Положення про конкурс на посаду керівника 

закладу загальної середньої освіти міста Кропивницького”. 

 

 В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії та Костенко Л.Д. 

 

ВИРІШИЛИ: 

           Погодити доопрацьований проект рішення міської ради № 1874 “Про 

затвердження Положення про конкурс на посаду керівника закладу загальної 

середньої освіти міста Кропивницького”. 

 

Результати голосування: 

„за” – 5 (одноголосно). 

Рішення прийнято. 
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6. СЛУХАЛИ: 

           Вовк Ю.М., яка ознайомила присутніх з доопрацьованим проектом 

рішення міської ради № 1869 “Про внесення змін до Заходів щодо реалізації 

Комплексної програми підтримки учасників антитерористичної операції в 

східних областях України та членів їх сімей на 2017-2019 роки, затверджених 

рішенням Міської ради міста Кропивницького від 17 січня 2018 року № 759” 

(зі змінами). 

 

В обговоренні питання взяли участь члени комісії та  Вовк Ю.М. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Погодити доопрацьований проект рішення міської ради № 1869 “Про 

внесення змін до Заходів щодо реалізації Комплексної програми підтримки 

учасників антитерористичної операції в східних областях України та членів їх 

сімей на 2017-2019 роки, затверджених рішенням Міської ради міста 

Кропивницького від 17 січня 2018 року № 759” (зі змінами). 

 

Результати голосування: 

„за” – 5 (одноголосно). 

Рішення прийнято. 

 

7. СЛУХАЛИ: 

           Вовк Ю.М., яка ознайомила присутніх з доопрацьованим проектом 

рішення міської ради № 1870 “Про виділення коштів на відшкодування 

додаткових витрат для проведення поминального обіду”. 

 

В обговоренні питання взяли участь члени комісії та  Вовк Ю.М. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Погодити доопрацьований проект рішення міської ради № 1870 “Про 

виділення коштів на відшкодування додаткових витрат для проведення 

поминального обіду”. 

 

Результати голосування: 

„за” – 5 (одноголосно). 

Рішення прийнято. 

 

 

 Після розгляду 7 питання депутат Ніжнікова А.О. залишила засідання 

комісії. 
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8. СЛУХАЛИ: 

           Назарець А.Ф., яка ознайомила присутніх з проектом рішення міської 

ради  № 1836 “Про перейменування Кіровоградської дитячої художньої школи 

імені О.О.Осмьоркіна та затвердження Статуту ХУДОЖНЬОЇ ШКОЛИ ІМЕНІ 

О.О.ОСМЬОРКІНА МІСТА КРОПИВНИЦЬКОГО у новій редакції”. 

          В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії  та Назарець А.Ф. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 

           Погодити проект рішення міської ради № 1836 “Про перейменування 

Кіровоградської дитячої художньої школи імені О.О.Осмьоркіна та 

затвердження Статуту ХУДОЖНЬОЇ ШКОЛИ ІМЕНІ О.О.ОСМЬОРКІНА 

МІСТА КРОПИВНИЦЬКОГО у новій редакції”. 
 

Результати голосування: 

„за” – 4  (одноголосно). 

Рішення прийнято. 

9. СЛУХАЛИ: 

 Назарець А.Ф., яка ознайомила присутніх з проектом рішення 

міської ради  № 1837 “Про перейменування Кіровоградської дитячої школи 

мистецтв та затвердження Статуту ДИТЯЧОЇ ШКОЛИ МИСТЕЦТВ МІСТА 

КРОПИВНИЦЬКОГО у новій редакції”. 

     В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії та Назарець А.Ф. 

 

ВИРІШИЛИ: 

              Погодити проект рішення міської ради № 1837 “Про перейменування 

Кіровоградської дитячої школи мистецтв та затвердження Статуту ДИТЯЧОЇ 

ШКОЛИ МИСТЕЦТВ МІСТА КРОПИВНИЦЬКОГО у новій редакції”. 

Результати голосування: 

„за” –  4 (одноголосно). 

Рішення прийнято. 

 

10. СЛУХАЛИ: 

 Назарець А.Ф., яка ознайомила присутніх з проектом рішення міської 

ради № 1838 “Про перейменування Кіровоградської музичної школи    № 1              

ім. Г.Г.Нейгауза та затвердження Статуту МУЗИЧНОЇ ШКОЛИ № 1                             

ІМ. Г.Г.НЕЙГАУЗА МІСТА КРОПИВНИЦЬКОГО у новій редакції”. 

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії та Назарець А.Ф. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Погодити проект рішення міської ради  № 1838 “Про перейменування 

Кіровоградської музичної школи № 1 ім. Г.Г.Нейгауза та затвердження Статуту 

МУЗИЧНОЇ ШКОЛИ № 1 ІМ. Г.Г.НЕЙГАУЗА МІСТА КРОПИВНИЦЬКОГО у 

новій редакції”. 
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                    Результати голосування: 

„за” – 4  (одноголосно). 

Рішення прийнято. 

 

11. СЛУХАЛИ: 

         Назарець А.Ф., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення міської 

ради № 1839 “Про перейменування КЗ “Кіровоградська музична школа № 2         

ім. Ю.С.Мейтуса” та затвердження Статуту КЗ “МУЗИЧНА ШКОЛА № 2             

ІМ. Ю.С.МЕЙТУСА МІСТА КРОПИВНИЦЬКОГО” у новій редакції”. 

 

    В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії та Назарець А.Ф. 

 

ВИРІШИЛИ: 

          Погодити проект рішення міської ради № 1839 “Про перейменування КЗ 

“Кіровоградська музична школа № 2 ім. Ю.С.Мейтуса та затвердження 

Статуту КЗ “МУЗИЧНА ШКОЛА № 2 ІМ. Ю.С.МЕЙТУСА МІСТА 

КРОПИВНИЦЬКОГО» у новій редакції”. 

 

Результати голосування: 

„за” – 4 (одноголосно). 

Рішення прийнято. 

12. СЛУХАЛИ: 

  

           Назарець А.Ф., яка ознайомила присутніх з проектом рішення № 1840 

“Про перейменування Кіровоградської музичної школи № 3 та затвердження 

Статуту МУЗИЧНОЇ ШКОЛИ № 3 МІСТА КРОПИВНИЦЬКОГО у новій 

редакції”. 
 

      В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії та Назарець А.Ф. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 

           Погодити проект рішення міської ради № 1840 “Про перейменування 

Кіровоградської музичної школи № 3 та затвердження Статуту МУЗИЧНОЇ 

ШКОЛИ № 3 МІСТА КРОПИВНИЦЬКОГО у новій редакції”. 

 

Результати голосування: 

„за” – 4 (одноголосно). 

Рішення прийнято. 
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13. СЛУХАЛИ: 

           Назарець А.Ф., яка ознайомила присутніх з проектом рішення міської 

ради № 1841 “Про перейменування Кіровоградської музичної школи № 4 та 

затвердження Статуту МУЗИЧНОЇ ШКОЛИ № 4 МІСТА 

КРОПИВНИЦЬКОГО  у новій редакції”. 

 

      В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії та Назарець А.Ф. 

 

ВИРІШИЛИ: 

          Погодити проект рішення міської ради № 1841 “Про перейменування 

Кіровоградської музичної школи № 4 та затвердження Статуту МУЗИЧНОЇ 

ШКОЛИ № 4 МІСТА КРОПИВНИЦЬКОГО у новій редакції”. 
  

         Результати голосування: 

„за” – 4  (одноголосно). 

Рішення прийнято. 

 

14. СЛУХАЛИ: 

           Назарець А.Ф., яка ознайомила присутніх з проектом рішення  № 1842 

“Про перейменування Кіровоградської міської централізованої бібліотечної 

системи та затвердження Статуту МІСЬКОЇ ЦЕНТРАЛІЗОВАНОЇ 

БІБЛІОТЕЧНОЇ СИСТЕМИ МІСТА КРОПИВНИЦЬКОГО у новій редакції”. 

 

      В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії та Назарець А.Ф. 
 

ВИРІШИЛИ: 

          Погодити проект рішення міської ради № 1842 “Про перейменування 

Кіровоградської міської централізованої бібліотечної системи та затвердження 

Статуту МІСЬКОЇ ЦЕНТРАЛІЗОВАНОЇ БІБЛІОТЕЧНОЇ СИСТЕМИ МІСТА 

КРОПИВНИЦЬКОГО у новій редакції”. 

          Результати голосування: 

„за” – 4 (одноголосно). 

Рішення прийнято. 

 

15. СЛУХАЛИ: 

           Назарець А.Ф., яка ознайомила присутніх з проектом рішення № 1843 

“Про перейменування комунального закладу «Кіровоградський міський 

літературно-меморіальний музей І.К.Карпенка-Карого” та затвердження 

Статуту КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «ЛІТЕРАТУРНО-МЕМОРІАЛЬНИЙ 

МУЗЕЙ І.К.КАРПЕНКА-КАРОГО МІСТА КРОПИВНИЦЬКОГО” у новій 

редакції”. 

 

      В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії та Назаоець А.Ф. 
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ВИРІШИЛИ: 

          Погодити проект рішення міської ради № 1843 “Про перейменування 

комунального закладу “Кіровоградський міський літературно-меморіальний 

музей І.К.Карпенка-Карого” та затвердження Статуту КОМУНАЛЬНОГО 

ЗАКЛАДУ “ЛІТЕРАТУРНО-МЕМОРІАЛЬНИЙ МУЗЕЙ І.К.КАРПЕНКА-

КАРОГО МІСТА КРОПИВНИЦЬКОГО» у новій редакції”. 

         Результати голосування: 

„за” – 4 (одноголосно). 

Рішення прийнято. 

 

16. СЛУХАЛИ: 

           Назарець А.Ф., яка ознайомила присутніх з проектом рішення № 1844 

“Про перейменування Кіровоградського музею музичної культури та 

затвердження Статуту КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ “КРОПИВНИЦЬКИЙ 

МУЗЕЙ МУЗИЧНОЇ КУЛЬТУРИ ІМ. К.ШИМАНОВСЬКОГО” у новій 

редакції”. 
 

      В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії та Назарець А.Ф. 
 

ВИРІШИЛИ: 

          Погодити проект рішення міської ради № 1844 “Про перейменування 

Кіровоградського музею музичної культури та затвердження Статуту 

КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ “КРОПИВНИЦЬКИЙ МУЗЕЙ МУЗИЧНОЇ 

КУЛЬТУРИ ІМ. К.ШИМАНОВСЬКОГО” у новій редакції”. 
  

         Результати голосування: 

„за” – 4 (одноголосно). 

Рішення прийнято. 
 

17. СЛУХАЛИ: 

           Назарець А.Ф., яка ознайомила присутніх з проектом рішення № 1845 

“Про перейменування комунального закладу «Кіровоградський художньо-

меморіальний музей О.О.Осмьоркіна” та затвердження Статуту 

КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ “ХУДОЖНЬО-МЕМОРІАЛЬНИЙ МУЗЕЙ 

О.О.ОСМЬОРКІНА” у новій редакції”. 

      В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії та Назарець А.Ф. 

 

ВИРІШИЛИ: 

          Погодити проект рішення міської ради № 1845 “Про перейменування 

комунального закладу “Кіровоградський художньо-меморіальний музей 

О.О.Осмьоркіна” та затвердження Статуту КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ 

“ХУДОЖНЬО-МЕМОРІАЛЬНИЙ МУЗЕЙ О.О.ОСМЬОРКІНА» у новій 

редакції”. 
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         Результати голосування: 

„за” –  4  (одноголосно). 

Рішення прийнято. 

 

Після розгляду 17 питання депутат Ніжнікова А.О.  долучилася до роботи 

комісії. 

 

18. СЛУХАЛИ: 

           Макарук О.О., яка ознайомила присутніх з проектом рішення  № 1880 

“Про внесення змін до рішення Міської ради міста Кропивницького від             

24 квітня 2018 року № 1595 “Про припинення комунального закладу 

“Амбулаторія загальної практики-сімейної медицини” шляхом перетворення 

(реорганізації) у комунальне некомерційне підприємство”. 

      В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії та Макарук О.О. 

 

ВИРІШИЛИ: 

          Погодити проект рішення міської ради №  1880 “Про внесення змін до 

рішення Міської ради міста Кропивницького від 24 квітня 2018 року № 1595 

“Про припинення комунального закладу “Амбулаторія загальної практики-

сімейної медицини” шляхом перетворення (реорганізації) у комунальне 

некомерційне підприємство”. 

         Результати голосування: 

„за” – 5  (одноголосно). 

Рішення прийнято. 

19. СЛУХАЛИ: 

   Макарук О.О. , яка ознайомила присутніх з проектом рішення                     

№ 1881 “Про внесення змін до рішення Міської ради міста Кропивницького 

від 24 квітня 2018 року № 1596 “Про припинення комунального закладу 

“Центр первинної медико-санітарної допомоги № 1 м. Кіровограда” шляхом 

перетворення (реорганізації) у комунальне некомерційне підприємство”. 

 

  В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії та Макарук О.О. 
 

ВИРІШИЛИ: 

 

Погодити проект рішення міської ради № 1881 “Про внесення змін до  

рішення  Міської   ради   міста   Кропивницького  від 24 квітня 2018 року            

№ 1596 “Про припинення комунального закладу “Центр первинної медико -

санітарної допомоги  № 1 м. Кіровограда” шляхом перетворення 

(реорганізації) у комунальне некомерційне підприємство”. 

         Результати голосування: 

“за” – 5 (одноголосно). 

Рішення прийнято. 
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20. СЛУХАЛИ: 

           Макарук О.О., яка ознайомила присутніх з проектом рішення  № 1882 

“Про внесення змін до рішення Міської ради міста Кропивницького                   

від 24 квітня 2018 року № 1597 “Про припинення комунального закладу 

“Центр первинної медико-санітарної допомоги № 2 м. Кіровограда” шляхом 

перетворення (реорганізації) у комунальне некомерційне підприємство”. 

 

      В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії та Макарук О.О. 

 

ВИРІШИЛИ: 

          Погодити проект рішення міської ради № 1882 “Про внесення змін до 

рішення Міської ради міста Кропивницького від 24 квітня 2018 року № 1597 

“Про припинення комунального закладу “Центр первинної медико-санітарної 

допомоги № 2 м. Кіровограда” шляхом перетворення (реорганізації) у 

комунальне некомерційне підприємство”. 

          Результати голосування: 

“за” – 5 (одноголосно). 

     Рішення прийнято. 

 

 

21.СЛУХАЛИ: 

 Макарук О.О., яка ознайомила присутніх з проектом рішення № 1883 

“Про продовження терміну дії Програми «місцевих стимулів” для працівників 

охорони здоров'я”. 
 

          В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії та Макарук О.О. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Погодити проект рішення міської ради № 1883 “Про продовження 

терміну дії Програми “місцевих стимулів” для працівників охорони здоров'я”. 

         Результати голосування: 

“за” – 5 (одноголосно). 
     Рішення прийнято. 

 

22. СЛУХАЛИ: 

 Макарук О.О., яка ознайомила присутніх з листом від 16.05.2018              

№ 961 - 02  головного лікаря КЗ “Центр первинної медико-санітарної допомоги 

№ 1 м. Кіровограда” Свириденка Л.А.  (додається)  щодо виділення додаткових 

коштів для виготовлення проектно-кошторисної документації на капітальний 

ремонт приміщення гаражу по вулиці Миколи Левитського, 71/24. 

 

  В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії та Макарук О.О. 
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ВИРІШИЛИ: 

 Підтримати пропозицію головного лікаря КЗ “Центр первинної медико-

санітарної допомоги № 1 м. Кіровограда” Свириденка Л.А., зазначену у листі 

від 16.05.2018 № 961 - 02  щодо виділення додаткових коштів для виготовлення 

проектно-кошторисної документації на капітальний ремонт приміщення 

гаражу по вулиці Миколи Левитського, 71/24. 

        Результати голосування: 

„за” – 5 (одноголосно). 

Рішення прийнято. 

  

23. СЛУХАЛИ: 

 Макарук О.О., яка ознайомила присутніх з клопотання лікаря УЗД КЗ 

“Поліклінічне відділення” Кушніра Ю.В (додається) щодо придбання 

кардіологічного датчика до УЗ апарату для обстеження серця хворим на 

кардіологічну паталогію. 

 

  В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії та Макрук О.О. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Підтримати та виділити кошти відповідно до інформації  начальника 

управління  охорони здоров’я Міської ради міста  Кропивницького  та  

клопотання лікаря УЗД КЗ “Поліклінічне відділення” Кушніра Ю.В щодо 

придбання кардіологічного датчика до УЗ апарату для обстеження серця 

хворим на кардіологічну паталогію. 

        Результати голосування: 

„за” – 5 (одноголосно). 

        Рішення прийнято. 

 
 

 

Голова комісії                                М. Гамальчук 

 

Секретар комісії           Т.  Волкожа 
 

 


